
Protokoll fört vid styrelsemöte i Grövelfiber Ekonomisk förening
den 1 april på Storsätra Fjällhotel.

Närvarande: Lars Eriksson, Anders Persson, Mats Sjöstrand 
Adjungerad: Göran Salmonson

1 Mötet öppnades av Anders Persson som hälsade de närvarande välkomna.
2. Göran S utsågs till att föra mötesprotokoll och Mats S utsågs att justera mötesprotokollet.
3. Föregående mötes protokoll gicks igenom.

Det är ej klart att hämta ut CPE boxarna under påskveckan.
Beslutades föreslå årsmötet en medlemsavgift på 200 kr/medlem,och styrelsearvodena till 30000 kr. 

4 Det senaste avtalsförslaget från OU diskuterades. Avtalsförslaget bör harmonisera med Skatteverkets 
momsregler. Beslutades att Mats ändrar i senaste avtalsförslaget, och därefter tar Mats S o Anders P 
kontakt med Anders Barke (ÄK) och gör en avstämning inför den ”slutliga” skrivningen. 

5. En intresseanmälan för nya medlemmar läggs ut på hemsidan. Frågor som måste lösas är projektering, 
och vem står för kostnaden? Hur skall anslutningen genomföras? Via medlemsanslutning eller 
”direktanslutning”. Skall varje ny anslutare betala sina egna kostnader eller en gemensam kostnad som 
fördelas på antalet nya anslutare?
En handlingsplan för förvaltning och drift samt för nya anslutningar måste upprättas och lämnas till PTS.

6. Årsmöteshandlingar, är utskickade, Anders kan ställa upp som mötesordförande. Valberedningen har tagit
fram ett förslag till styrelse. Ett budgetförslag har tagits fram. Förslag till nätavgift 100-150 kr 
presenteras.

7. Anders P kontaktar Stråkens El ang. avtal med ledningskollen.
8. Nästa möte är årsmötet i Bystugan den 3/4.
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